
 
VVD : 'Minder rigide aanpak stikstofprobleem' 

De VVD in het Limburgs Parlement pleit voor minder beschermde natuurgebieden om 
de problemen met stikstof op te lossen. 

De partij vindt de criteria die nu gehanteerd worden in een aantal gevallen veel te 
streng en ook niet altijd haalbaar en realistisch. Daarbij verwijst de VVD als voorbeeld 
naar de forse investeringen om de korenwolf te beschermen. Terwijl nu blijkt dat hun 
voortbestaan nog steeds niet is verzekerd, aldus de VVD. 

Rigoureuze keuzes 
Volgens VVD-fractievoorzitter Herman Nijskens zijn rigoureuze keuzes noodzakelijk. 
“We moeten gebieden niet langer beschermen om hun natuurwaarden maar om hun 
schoonheid. Het gaat om de beleving”, zo vindt Nijskens. Die aanpak moet ertoe 
leiden dat de uitstoot van stikstof minder allerlei ontwikkelingen in de weg staat. 

Schok 
Nijskens noemde in een Statencommissie zo’n aanpak wellicht voor sommigen een 
hele schok. “Ze is ook niet van vandaag op morgen helemaal te realiseren. Maar het 
is wel de enige methode”. 

Complete chaos 
CDA-Statenlid Rudy Tegels omschreef de huidige situatie als een complete chaos met 
veel halve waarheden waardoor het land op zijn kop staat. Tegels wil dat de provincie 
zelf de stikstof-uitstoot gaat meten. 

Boekhoudkundig probleem 
Statenlid Nico Vincken van Forum voor Democratie betitelde het stikstof-dossier als 
een boekhoudkundig probleem. “Het is volkomen bizar daar een hele sector voor stil 
te leggen”. Een heel ander geluid kwam van de linkse partijen. GroenLinks-Statenlid 
Kathleen Mertens vond dat de VVD de problematiek omdraait. “Het gaat niet alleen 
om de belevingswaarden maar ook om eco-systemen die in elkaar storten door teveel 
stikstof-uitstoot. Die moeten we beschermen en daarom is een pas op de plaats 
nodig”, aldus Mertens. 

Natuur 
Ook de Partij voor de Dieren zag niks in de VVD-aanpak. “Het belang van de natuur 
moet voorop staan. De natuur kan niet met tractors naar het provinciehuis komen”, 
stelde fractievoorzitter Pascale Plusquin. 

Uitstoot 
CDA-gedeputeerde Hubert Mackus blijft op de lijn zitten om per regio te kijken naar 
de precieze situatie rond de uitstoot van stikstof zit. Dat is ook landelijk zo 
afgesproken. 

Haalbaar 
In reactie op de VVD-aanpak verklaarde Mackus dat Limburg niet zelf ander beleid 
rond natuurgebieden kan voeren. “Dat is een zaak van het Rijk en Europa. Maar ik wil 
wel kijken wat haalbaar en reëel is”, aldus Mackus. 
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